
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Lrkezett :

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

. Tiszteli Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló °2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és a Házszabály 91 .
§ (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán

emberi erőforrás miniszterhez
„Mennyit . vesztett az értékéből a GYES és a családi pótlék 2010 óta?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A gyermekgondozási segély (Gyes) és a családi pótlék (nevelési ellátás, iskoláztatás i
támogatás) összegét 2Ó08 óta nem emelték és nem is indexálták. Ez azt jelenti, hogy e két
ellátási forma folyamatosan veszít az értékéb ő l. Az értékvesztés minden bizonnyal az
elhibázott pénzügypolitikának köszönhetően még magasabbra nőtt 2010 után . Ezért kérem
tisztelt Miniszter Urat, hogy az értékvesztés összegének pontos megjelölésével adjo n
egyértelmű választ arra, hogy mennyit vesztett az értékéből a Gyes és a családi pótlék 2010
óta?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2014 . március 17 .

Szabó Tfn ea
független országgyűlési képviselő
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